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Protokół Nr 1/2024 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w dniu 13 marca 2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i przygotowanie projektu uchwały dotyczącego petycji mieszkańców ulicy 

Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu oraz modernizacji ulicy Łokietka.   
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 900 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Janusz 
Andrysiak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 
głosując: za-3  (jednogłośnie). 
 

Ad 2  

Przewodniczący Komisji Janusz Andrysiak przedstawił petycję mieszkańców ulicy Łokietka, 

którzy zwrócili się do Burmistrza Białogardu o naprawę popękanego oraz miejscami 

zapadniętego i wybrzuszonego asfaltu. W petycji mieszkańcy ulicy Łokietka wnoszą o 

„remont i modernizację ulicy Łokietka”. Natomiast art.  19 ust. 1 i 2 pkt 4 ustawy o drogach 

publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) stanowi, że organ administracji rządowej lub jednostki 

samorządu terytorialnego, do którego właściwości należą sprawy z zakresu planowania, 

budowy, przebudowy, remontu, utrzymania i ochrony dróg, jest zarządcą drogi. Zarządcą 

dróg gminnych jest – wójt (burmistrz, prezydent miasta). Wobec tego, że remont dróg 

gminnych oraz zarządzanie nimi należy do zarządcy drogi, jedynym podmiotem 

uprawnionym do rozpatrzenia petycji w sprawie remontu oraz modernizacji ul. Łokietka  jest 

organ wykonawczy Miasta – Burmistrz Białogardu. Z powyższego wynika w sposób 

niewątpliwy, że Rada Miejska nie jest właściwa do załatwienia przedmiotowej petycji. 

Głos w dyskusji zabrali:  
Przewodniczący Komisji J.Andrysiak -  pytał jaki jest stan ulicy Łokietka? 
Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Edyta Zaklika – wyjaśniła, że stan jest średnio 

zadawalający, bo brak jest odwodnienia i deszczówki. Naczelnik przedstawiła zdjęcia tej ulicy. 
Przewodniczący Komisji J.Andrysiak -  powiedział, że od ul. Wyspiańskiego wybudowało się 

kilka budynków, gdzie wcześniej był rów od strony garaży i został zasypany. Przewodniczący 
Komisji prosił o rozpoznanie sprawy do czasu Sesji Rady, bo mogą być pytania w tej kwestii.  
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Przewodniczący Komisji Janusz Andrysiak stwierdził, że biorąc pod uwagę przytoczone 
przepisy należy przedmiotową petycję przesłać zgodnie z art. 6 ust. 1 ustawy o petycjach do 
Burmistrza Białogardu jako podmiotu właściwego do rozpatrzenia tej petycji. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji  Przewodniczący Komisji Janusz Andrysiak poddał pod głosowanie 

projekt uchwały, uznający, że  Burmistrz Białogardu jest organem właściwym do jej 
rozpatrzenia. 

  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w  projekt uchwały, głosując: 

 za-3 (jednogłośnie). 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
Ad 3 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji Janusz Andrysiak prosił o wyjaśnienie 

istnienia ogrodu botanicznego na terenie od torów kolejowych do ul. Poetów. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1010 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

          Przewodniczący Komisji 

             /-/ Janusz  Andrysiak 


